
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 23. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 111
Forslag til lov om ændring af lov om andelsboligforeninger og andre boligfællesskaber. 
(Ændring af værdiansættelsesprincipper).
Af social- og boligministeren (Pernille Rosenkrantz-Theil)

Spørgsmål 2
Er ministeren enig i, at såfremt lovforslaget vedtages i sin nuværende form, vil konse-
kvensen af en valuarrapport hvert 3. år, hvor efterspørgslen vil være meget høj, ikke kun 
være, at prisen for valuarrapporten vil stige ganske betydeligt, men også at der måske 
slet ikke er nok valuarer til at vurdere ejendommene, og der således ikke vil være den 
store gevinst for andelsboligforeningerne i en vurdering hvert 3. år, hvorved en del af 
formålet med den nye lov slet ikke opnås?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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